
PROTOKÓŁ nr XCII/2024 

Z XCII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 31 stycznia 2024 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XCII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Zbigniew Długokęcki, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostało ok godz. 12:10 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

W tym momencie Wiceprzewodniczący RM, p. Zbigniew Długokęcki, przekazał 

prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu RM, p. Waldemarowi 

Frydrychowiczowi. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, zapytał, czy są jakieś uwagi, wnioski 

odnośnie porządku obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone, wobec czego 

Wiceprzewodniczący RM odczytał go i poddał pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 9 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 



Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (6) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

3. Przyjęcie protokołu z XCI sesji RM. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poinformował, że protokół z XCI sesji 

RM znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do niego 

uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Jako pierwszy zabrał głos Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. P. Rzeszotarski, 

przedstawiając sprawozdanie z prac Komisji za rok 2023. Następnie głos zabrał 

Przewodniczący Komisji Budżetu, p. K. Kacperski, informując o przebiegu jej 

posiedzenia w dniu 30 stycznia br. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 23 grudnia  

2023 r. do 26 stycznia 2024 r. -  załącznik nr 3 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Żadne interpelacje ani zapytania nie zostały zgłoszone. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 8. Uchwała RM ws. przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa 

"Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka". 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, o zreferowanie uchwały poprosił 

Głównego Specjalistę, Łukasza Wodowskiego, który poinformował, że jest to dość 

obszerny dokument, opracowany w partnerstwie 28 samorządów z terenu 

subregionu płockiego w celu pozyskiwania środków unijnych z FEM-u a dokładnie  

z instrumentów mazowieckich, strukturalnych inwestycji terytorialnych. Przyjęcie tej 

strategii jest obowiązkiem wszystkich partnerstw w celu przedłożenia jej do Urzędu 

Marszałkowskiego, aby uruchomić środki unijne na ten instrument. Gmina miasto 

Sierpc zgłosiła 14 projektów, z czego dwa zostały wpisane do MSIT-u a pozostałe 

wpisano do przedsięwzięć, tj. zagospodarowanie przestrzeni publicznej w obrębie 

Placu Chopina oraz parku im. Tadeusza Paciorkiewicza wraz z nadaniem im funkcji 

społecznych, odbudowa infrastruktury rekreacyjnej w postaci sceny muszli 



koncertowej wraz z infrastrukturą towarzyszącą w parku im. Tadeusza Paciorkiewicza. 
Szacunkowa kwota podana do tej strategii wynosi 7 mln zł. Kolejnym zadaniem jest 

zagospodarowanie przestrzenne doliny rzeki Sierpienicy z terenami przyległymi wraz  

z nadaniem im funkcji społecznych, Z szacunków podana została kwota 15 mln zł. 

Dodatkowo Gmina została przypisana do projektów unijnych jednostek samorządu 

znajdujących się w obszarze funkcjonalnym Miasta Płocka. Pierwszy projekt dotyczy 

kultury i turystyki, tj. Zintegrowany system informacji turystycznej obszaru 

funkcjonalnego miasta Płocka. Kolejnym zadaniem jest Rozwój infrastruktury 

mobilności indywidualnej na terenie obszaru funkcjonalnego miasta Płocka. 

Ostatnim jest rozbudowa systemu zrównoważonej mobilności miejskiej obszaru 

funkcjonalnego miasta Płocka. Pan Wodowski w uzupełnieniu dodał, że dokument 

musi być przyjęty przez wszystkich partnerów, po czym jest przedkładany do Urzędu 

Marszałkowskiego jako aneks do uruchomienia środków unijnych na programy 

dedykowane MSIT-u. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poprosił  

o wymienienie  pokrótce, tematycznie, przedsięwzięć. Pan Wodowski wymienił 

przedsięwzięcia, które są wskazane w strategii, w których można wnioskować o różne 

projekty. Radna, p. J. Szewczykowska, zapytała, co to jest MSIT. Główny Specjalista 

WPS wyjaśnił, że MSIT jest to instrument Mazowieckich Strukturalnych Inwestycji 

Terytorialnych. W poprzednim okresie finansowania był to ZRIT. Dodał, iż jest to 

instrument na aktywizację współpracy partnerskiej w regionach. Na terenie 

Mazowsza znajduje się sześć takich partnerstw a Sierpc znajduje się w partnerstwie 

obszarów funkcjonalnego Miasta Płocka i zgłasza projekty, które są z nim spójne  

w dwóch obszarach tematycznych, tj. mobilność miejska a drugim obszarem jest 

kultura i turystyka. W podsumowaniu powiedział, iż Mazowieckie Strukturalne 

Inwestycje Terytorialne jest to narzędzie motywujące jednostki samorządu 

terytorialnego do zawierania partnerstw i składania projektów w partnerstwie, co jest 

również spójne z polityką unijną. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa "Obszar 

Funkcjonalny Miasta Płocka". 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 760/XCII/2024 RM ws. przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa 

"Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka" -  załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 



9. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Dworcowa. 

W tym punkcie głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, omawiając zbiorowo projekty 

uchwał z punktu 9, 10 i 11. Radny, p. K. Skrzyński, zauważył, że w tym miejscu jest kilka 

garaży i aby w przyszłości zwrócić uwagę na termin umów przedłużających 

dzierżawę garaży i ujednolicić je, aby miało to miejsce w jednym czasie.  

W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, iż umowy mają okres wypowiedzenia, jednak 

przyznał, iż jest to wniosek zasadny i w przyszłości postara się przedłużać umowy  

w tym samym czasie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Dworcowa. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 761/XCII/2024 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Dworcowa  -  załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

10. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 762/XCII/2024 RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej  -  

załącznik nr 6 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 



11. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 763/XCII/2024 RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej  -  

załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

12. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Kasztanowa 2. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poinformował, że będzie teraz cykl 

uchwał dotyczących sprzedaży lokali mieszkalnych z bonifikatą w drodze 

bezprzetargowej. W tym punkcie chodzi o lokal przy ul. Kasztanowej 2.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Kasztanowa 2 . 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 764/XCII/2024 RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Kasztanowa 2 -  załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 



13. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poinformował, że lokal mieści się przy 

ul. Juliusza Słowackiego 21.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - Juliusza Słowackiego 21. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 765/XCII/2024 RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Juliusza Słowackiego 21 -   

załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Braci Tułodzieckich 23B. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poinformował, że lokal mieści się przy 

ul. Braci Tułodzieckich 23B. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu- ul. Braci Tułodzieckich 23B. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 766/XCII/2024 RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Braci Tułodzieckich 23B -   

załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

15. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Tysiąclecia 2. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poinformował, że lokal mieści się przy 

ul. Tysiąclecia 2. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Tysiąclecia 2. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 767/XCII/2024 RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Tysiąclecia 2 -  załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

16. Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Tysiąclecia 4. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poinformował, że sprzedaż dotyczy 

lokalu położonego przy ul. Tysiąclecia 4. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu przynależnego do 

sprzedawanego lokalu - ul. Tysiąclecia 4. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 768/XCII/2024 RM ws. sprzedaży z bonifikatą w drodze bezprzetargowej na rzecz 



najemcy lokalu mieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności gruntu 

przynależnego do sprzedawanego lokalu - ul. Tysiąclecia 4 -  załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

17. Uchwała RM ws. zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca na 2024 rok. 

W tym punkcie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. P. Rzeszotarski, 

wyjaśniając, iż pomimo tego, że w kwietniu kończy się kadencja Rady Miejskiej, 

jednak Plan Kontroli musi być opracowany na cały rok, w związku z czym prosi  

o przegłosowanie go właśnie w takim kształcie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca na 2024 rok. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 769/XCII/2024 RM ws. zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej Sierpca na 2024 rok -  załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

18. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poprosił o głos Skarbnik, p. K. Joniak, 

która przedstawiła najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały budżetowej, jak 

np. środki pozyskane przez Gminę Miasto Sierpc z dofinansowań z Polskiego Ładu, 

które będą przeznaczone na zadania zamieszczone w załączniku majątkowym pod 

nazwą „Rewitalizacja historycznej części miasta” a w tym przypadku chodzi o 

opracowanie dokumentacji budowlanej i technicznej dla obiektów zabytkowych 

drewnianych w mieście Sierpc. Środki te będą po części wydatkowane w roku 2024  



i w 2025 r. Skarbnik poinformowała również, że zadania te są umieszczone w wykazie 

przedsięwzięć na lata 2024 – 2025 i są to wydatki majątkowe. Dodała, iż do 

zrealizowania w całości jest ponad 10 mln zł. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 770/XCII/2024 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok -  załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

19. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2029. 

W tym punkcie również została poproszona o głos Skarbnik, p. K. Joniak, informując, 

że w celu zrealizowania poszczególnych zadań, muszą one zostać wprowadzone do 

przedsięwzięć Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz należy dołożyć środki własne na 

poszczególne wydatki majątkowe lub bieżące. W tym przypadku chodzi o 

wspomniane w poprzednim punkcie wydatki majątkowe, jak również zadanie 

mówiąca o bezpieczeństwie na drogach. Dodała, że zadania te są w 95% 

sfinansowane z Polskiego Ładu więc 5 % miasto musi dołożyć z własnego budżetu,  

z nadwyżki budżetowej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2029. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 771/XCII/2024 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2024 – 2029 -  załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof 

Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 



Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Maciej 

Malanowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

20. Sprawy różne. 

Jako pierwszy głos zabrał Radny, p. J. Stachurski, z zapytaniem o harmonogram 

pracy z przedostatniego Polskiego Ładu a konkretnie, kiedy będą realizowane 

pozostałe zadania na osiedlu za ul. Kościuszki oraz czy Burmistrz już rozdysponował 

środki przyznane z ostatniego Polskiego Ładu a jeśli tak, to w jaki sposób.  

W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że jeśli chodzi o kwestie przedostatniego Polskiego 

Ładu, to inwestycje będą realizowane w tym roku i zakończone w tym roku, w tym 

również ulice na osiedlu Radnego Stachurskiego. Natomiast jeśli chodzi o nowy Polski 

Ład, to czas na rozpoczęcie procedury przetargowej jest do czerwca. Dodał, iż 

część projektów już jest a część będzie bez projektowa. W chwili otrzymania 

kosztorysów miasto ma czas od marca do maja na przygotowanie dokumentacji.  

Na koniec Burmistrz poinformował o uruchamianym, również w czerwcu, jednym 

dużym przetargu na 9.5 mln zł a czas realizacji do końca 2025 r. Przewodniczący RM, 

p. D. Malanowski, zapytał, na jakim etapie jest zatoczka dla autobusów przy  

ul. Płockiej. Burmistrz odpowiedział, że jest na etapie umawiania spotkania z 

Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich i prawdopodobnie dojdzie do niego w 

lutym. Następnie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, przekazał informację 

Radnym o konieczności  składania oświadczeń majątkowych na zakończenie 

kadencji do 29 lutego br. o stanie majątku i dochodach na dzień 29 lutego br., bez 

załączania deklaracji PIT. Z kolei oświadczenia za cały ubiegły rok Radni będą 

składać do końca kwietnia, tak jak było do tej pory. Radny, p. J. Stachurski, poruszył 

również sprawę nieoświetlonego, niebezpiecznego skrętu na trasie do Płocka. 

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o zjazd, wyjeżdżając z Płocka w stronę Bielska, skręca się 

na Zągoty i tam rzeczywiście jest mała widoczność. Pan Perzyński poinformował,  

iż występował z apelem w tej sprawie do Prezydenta Płocka. Ad vocem Radny,  

p. K. Skrzyński, powiedział, że także rozmawiał na temat z Prezydentem 

Nowakowskim, który przekierował go do jednego z zajmujących się tym 

Wiceprezydentów i wstępnie obiecano, iż przy remoncie ul. Bielskiej będzie 

postawiony solar, aby oświetlić ten skręt. Niestety, w którymś momencie ta sprawa 

utknęła. Ad vocem Radny, p. P. Rzeszotarski, stwierdził, iż pisma kierowane do 

Prezydenta Miasta Płocka niewiele dadzą ze względu na to, że ul. Bielska jest drogą 

krajową, ale w obrębie miasta i odpowiada za to Zarząd Dróg Krajowych i Autostrad 

a skrzyżowanie jest z drogą powiatową powiatu płockiego więc pisma muszą być 

kierowane w odpowiednie miejsca, aby odniosło to skutek. W tym miejscu Radny 

Rzeszotarski zadeklarował swoją pomoc w kontaktach do wszystkich tych jednostek 

w celu zrealizowania oświetlenia. Radny, p. J. Stachurski, podsumował, iż jednak 

gospodarzem Płocka jest pan prezydent i to on musi wykazać się jakąkolwiek 

inicjatywą, ponieważ w jego jurysdykcji jest, aby lampa w tym miejscu stanęła. 

Radna, p. J. Szewczykowska, wyraziła podziękowania Burmistrzowi za plac zabaw 

przy ul. Narutowicza oraz za naprawę tablic na Placu Europejskim. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, zwrócił jeszcze uwagę na dziury w 

ulicach, które pojawiły się w trakcie zimy i konieczność ich napraw. Burmistrz 

odpowiedział, że zostały już naprawione. 



 21. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący RM, p. Waldemar 

Frydrychowicz, zamknął obrady XCII sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej 

Waldemar Frydrychowicz 

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

Beata Kowalska 


